(For Office Use)由校方填寫	
File No. 2023-2024 檔案編號	:

## School Fee Remission 學費減免 Application Form 申請表

Students who wish to apply for the School Fee Remission (2023-2024) are required to fill in this form. 擬申請 2023-2024 年學費減免之同學,請填寫下表。

	SFAA Approved Full Grant Recipient		
	[First-Time Applicants should submit the original copy of the Certificate of Eligibility;		
	other applicants should submit a <u>copy</u> of the <b>Application Outcome Notification for Eligibility Assessment.</b> ] 已獲學生資助辦事處核准領取全額資助		
	[首次申領者需附資格證明書 <u>正本</u> ,其他申領者需附申請結果通知書 <u>副本</u> (可後補)]		
	SFAA Approved Half Grant Recipient [First-Time Applicants should submit the <u>original copy</u> of the Certificate of Eligibility;		
	other applicants should submit a copy of the Application Outcome Notification for Eligibility Assessment.		
	已獲學生資助辦事處核准領取半額資助 [ <b>首次申領者</b> 需附 <b>資格證明書<u>正本</u>,其他申領者</b> 需附 <b>申請結果通知書<u>副本</u>(可後補)</b> ]		
	Application Submitted to SFAA Pending Assessment Outcome		
	[Parents or guardians should notify the school of the assessment outcome once they have received it and the related documents should also be submitted for final approval.]		
	已向學生資助辦事處申請資助但尚待批核結果		
	[家長或監護人必須於收到批核結果後立即通知校方,並呈交有關文件作審批]		
	Recipient of Comprehensive Social Security Assistance Scheme, Social Welfare Department		
	[Please submit the related documents, e.g. a <u>copy</u> of the recipient's proof of medical fee waiver.] 已獲社會福利署核准接受綜合社會保障援助		
	[請附呈有關證明文件,例如受助人醫療費用豁免證明書之 <u>副本</u> ]		
	Not under the above-mentioned categories, but wish to apply for special consideration due to grave financial difficulty		
	[Please submit Application Form for Special Subsidy and relevant documents of proof.]		
	不屬上列類別,但因有特殊經濟困難 [請填寫學費減免特別資助申請表及遞交相關證明文件,申請表可於本校網頁下載]		
	下載申請表 https://www.yingwa.edu.hk/Financial_Assistance/2021-02-2532020-2021_School_FeeEmergency_Financial_Assistance.p		
Dec	<u>claration</u>		
聲明	<u>A</u>		
her	reby declare that all the information provided in this application form and the related documents		
	roof are complete and accurate. <謹此聲明所有申請表內填報之資料及相關之證明文件,均屬完整及真實。		
4·/\	C硅此年初川有下胡衣的英报之具件及伯蒯之超为文件,均衡无正及兵具。		
Stud	dent's Name : No. :		
	生姓名 班別/學號		
	ent's Name : Parent's Signature :		
Pare	ent's Name.		
	ent s Name		
家長 Con			